
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 6. december 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 151
Hvad tænker ministeren om, at regionerne – af økonomiske årsager – agter at regulere 
lægernes medicinske behandling af diabetespatienter, så det angiveligt bliver vanskelige-
re at modtage behandling med Ozempic? Og anerkender ministeren, at økonomi står 
over lægernes faglige vurdering af den bedste behandling til diabetespatienterne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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